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Zápis z výborové schůze TJ Sokol Ostředek, z.s. 
 

18. září 2021 

 

Přítomni: Marek Škvor, Eduard Špalek, Ladislav Fiala, Petr Florián 
 

Hosté: Jaroslav Klus 
 

Omluveni: Kamil Krejcárek, Milan Škvor, František Nerad 
 

 

 

1) Informace pro členy výboru: 

• Dovybavena lékárnička – lékárna ALMA – 886 Kč (10.8.) 

• Nákup antigenní testů – 4 krabičky po 5 testech – ALZA – 1.255 Kč (11.8.) 

• Provedena revize osvětlení hřiště (14.8.) 

• Zakoupeny nová nosítka – firma Alfa Rescue – 4.697 Kč (18.8.) 

• Na transparentní účet SKFS „FotbalproMoravu“ poslán dar ve výši 2.000 Kč (18.8.) 

• Nákup NPK na hnojení hřiště – 1.367 Kč (26.8.) 

• Nákup slalomových tyčí pro přípravku – Gazzasport – 1.099 Kč (28.8.) 

• Nákup odměn na turnaj Ostředecký Votvírák – Adave Poháry – 985 Kč (30.8.) 

• Nákup 80 kg lajnovací barvy – BAL Hostivař – 3.192 Kč (1.9.) 

• Dárky – 2 x svatba, narození potomka – 1636Kč (16.9.) 
 

2) Členská základna 

• Noví členové TJ – M.P. (r.2014 – FO), J.S. (r. 2014 – FO), J.Š. (r.2018 – FO), M.K. (r. 2013 – 

OST) 

• K dnešnímu dni neuhradilo členský příspěvek ve výši 200Kč ještě 8 členů, kteří nejsou 

aktivními sportovci. 
 

Hlasování – přijetí nových členů: PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

3) Přestup hráče J.J. do Úročnice 

• Hráč J.J. požádal o souhlas s přestupem do Úročnice, aby si zkusil hrát i jinde než v O. 

• Úročnice neakceptovala požadavek 5.000Kč za přestup do konce sezóny a pak doplatek 

10.000Kč nebo návrat (vše na základě uzavření dohody) – částky odpovídají praxi se Sázavou. 

• Úročnice navrhla 1.000Kč za přestup do konce podzimu, což neakceptujeme my. 
 

Hlasování – požadavek 2.500Kč za přestup do konce podzimu: 
 

PRO: 4, PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
 

4) Oslava 60 let TJ a 55 let fotbalu v Ostředku 

• Termín stanoven na sobotu 25. června 2022  

• Dopoledne proběhne tradiční Sokolský den – turnaje dětí ve fotbale 

• Odpoledne by mohl být zápas proti SG Dukla Praha – stála by max. 30.000Kč. Termín máme 

rezervovaný. Marek zjistí soupisku týmu. 

• Oslavu lze také pojmout jako setkání bývalých a současných hráčů – kdo si vezme na starost? 

• Musíme rozhodnout během podzimu 

• K výročí připravíme nějaké suvenýry – vlaječky (nabídka od firmy 3M), dresy do auta? 

• Získáme nabídky pro další schůzi VV 
 

5) Dotace NSA na rok 2022 

• Připravují se výzvy do programů Můj klub a Provoz, údržba  
 

Hlasování – podání žádostí o dotaci v rámci výzev Můj klub 2022 a Provoz, údržba 2022:  

PRO: 4 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 0 
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6) Správce areálu 

• Správce areálu požádal o navýšení hrubé hodinové mzdy s odkazem na skutečnost, že se 

neměnila 4 roky a má jiné možnosti přivýdělku za vyšší mzdu, než má u TJ 
 

Hlasování – navýšení hodinové hrubé odměny správce na 170Kč:  

PRO: 3 , PROTI: 0 , ZDRŽEL SE: 1 
 

7) Fotbal 

 

• Start do soutěže se áčku nevydařil – špatná docházka hráčů na úvodní utkání 

• V poháru jsme se opět dostali do čtvrtfinále, které sehrajeme v úterý 28.9. doma proti Velíši 

• Úvahy nad rozšířením realizačního týmu o asistenta a obsazení postu gólmana do budoucna 

• Přípravky úspěšně vstoupily do soutěží – výborná spolupráce s Divišovem 

• Dnes jsme uspořádali jeden z turnajů OP pro přípravky – SPZV Ostředek a.s. věnovala 3.000Kč 

na nákup medailí. Děkujeme. 

• Dorostenci (Ostředek/Sázava) jako první tým v historii hrají krajskou soutěž 
 

8) Stolní tenis 

• Soutěže budou zahájeny v pátek 1. října (máme dva týmy – OP2 a OP3 + mládežnický tým) 

• Děti začaly trénovat (pondělí a středy v sokolovně) pod vedením M.Janaty a D.Matouše. 

Aktuálně je v oddíle 8 dětí. 

• V sobotu 25. září uspořádáme 8.ročník turnaje Ostředecký Votvírák – OSST přispěje dotací ve 

výší 4.000Kč; předpokládá se účast ca. 30 hráčů z krajských a okresních soutěží 

• V rámci přeboru mládeže uspořádáme 3 turnaje (předpokládá se příspěvek ca. 1.500Kč/turnaj) 
 

9) Ostatní 

 

• Plastové vratné kelímky na pivo – nabídka od firmy ECOFOL – s naším potiskem nereálné – 

minimální odběr 1.000ks 
 

 

 

Zapsal dne 18. září 2021 

 
 

 

Ing. Marek Škvor 

 


